
Motion från Marcus Pettersson; Ansluta Arbrå Östra vvo till Boda 

Kronskötselområde – Styrelsens förslag till beslut 

Marcus Pettersson föreslår att vi ska ansluta oss till Boda Kronskötselområde eftersom det 

börjar dyka upp kronhjort inom vårt vvo. Bogårdens jaktlag såg under föregående jaktår 

kronhjort på flera ställen i deras älgjaktssåtar. Bl.a. sågs en hind och hjort vid Dalån nedanför 

Byberget. De har också sett kronhjort på Mörtsjöskogen och på Storberget på Norrbo. De tror 

att det kommer att bli en ökning av kronhjort inom området. De säger också att om 

kronhjortsstammen blir för stor finns risken att ung granskog kan komma att skadas. För att få 

skjuta annat än hjortkalv måste området tillhöra ett kronskötselområde. Eftersom det också 

finns ett kronskötselområde inom Boda, skulle vara bra om vvvo:t kunde ansluta sig till det. 

För att kunna göra det måste en ansökan lämnas efter att beslut tagits på stämman.   

 

Det finns för närvarande ett mycket litet antal hjortar inom området.  Frågan är hur snabbt 

hjortstammen kan öka. Vi konstaterar att eftersom det redan finns ett hjortskötselområde 

inom Boda är det mycket enkelt för Arbrå Östra att ansluta. Det finns en kronskötselplan 

inom området och det enda som behövs är ett beslut av stämman om att ansöka om 

medlemskap. Det medför inga ekonomiska förpliktelser. 

 

Styrelsen föreslår att motionen bifalls. 


